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Abstract (en)
[origin: CN112312293A] A loudspeaker (10) with low inertia is provided, including a supporting structure (12), a diffusion membrane (14) that is
movable relative to the supporting structure (12), a motor (16) for actuatingthe diffusion membrane (14), including a movable unit (18) relative to the
supporting structure (12), the movable unit (18) being mechanically connected to the diffusion membrane (14) for synchronizedmovement thereof,
and a hydraulic circuit (20, 22) interposed between the movable unit (18) and the diffusion membrane (14), the diffusion membrane (14) and the
movable unit (18) each including a movable piston surface, interacting with a fluid (22) of the hydraulic circuit (20, 22).

Abstract (fr)
La présente invention concerne (10) comportant une structure porteuse (12), une membrane de diffusion (14) mobile par rapport à la structure
porteuse (12) et un moteur (16) d'actionnement de la membrane de diffusion (14) comportant un équipage mobile (18) déplaçable par rapport à la
structure porteuse (12), l'équipage mobile (18) étant relié mécaniquement à la membrane de diffusion (14) pour leur déplacement synchronisé.Il
comporte un circuit hydraulique (20, 22) interposé entre l'équipage mobile (18) et la membrane (14), la membrane (14) et l'équipage mobile (18)
comportant chacun une surface de piston mobile, en interaction avec un fluide (22) du circuit hydraulique (20, 22).
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